
A Bánkuti MotorSport pilótái a 2014-es szezonról elöljáróban 

Bánkuti Gábor (Super1600), Zsipi Róbert (SuperNational), Varga Viktor és Vaskó Dominik (Magyar Kupa), Bacsó Péter 

– ők öten már biztosan a Bánkuti MotorSportot fogják erősíteni 2014-ben, de van még rá esély, hogy a szezon közben 

további pilóták csatlakozzanak a csapathoz. A meglevő tagokat 2014-es céljaikról kérdeztük.    

 

Bánkuti Gábor, Super1600, Peugeot 206 Maxi 

„A célom, hogy jól szerepeljek a magyar OB futamain. A hírek alapján, amik eddig eljutottak hozzám, nagyon népes 

mezőny gyűlik össze idén a Super1600-ban, sok-sok erős autóval, úgyhogy arra számítok, hogy nehezebb lesz dobogóra 

állni, mint az előző években. A célom ezért ez lesz: szeretnék minél többször dobogós helyen végezni az OB-n, és persze jó 

lenne megvédeni a bajnoki címet, de tudom, hogy ez nem lesz egyszerű. Emellett legalább néhány Közép-Európai 

zónafutamon is szeretnék rajthoz állni, és ott, a külföldi versenyzők ellen is jól szerepelni. Szeretném még elmondani, 

hogy örülök, hogy egyre több versenyző csatlakozik csapatunkhoz, mivel úgy gondolom, ezzel nemcsak mi erősödünk, de 

a sportágunk is. A csapattársaimat is próbálom mindenben segíteni, Viktor és Robi autójának felkészítésében – a 

sajátomhoz hasonlóan – én is tevékenyen részt veszek, Domit pedig tanácsaimmal próbálom segítgetni. Van rá esély, 

hogy a közeljövőben több fiatal versenyző is csatlakozik hozzánk, és őket is tárt karokkal várjuk, mert mint mondtam, ez 

nemcsak nekünk jó, de a hazai rallycross-nak is.” 

 

Zsipi Róbert, SuperNational, Peugeot 306 

„Nagyon várom már, hogy elinduljon a 2014-es szezon! Tavaly a kakucsi versenynek ugye teljesen szűzkézzel ugrottam 

neki, bármilyen előzetes versenytapasztalat nélkül, úgyhogy az a versenyem még a gyakorlásról és a tanulásról szólt. A 

második, nyirádi versenyen – ami előtt már tudtam a pályán tesztelni – pedig pont akkor adta meg magát a technika, 

amikor úgy éreztem, kezdtem volna igazán belelendülni, úgyhogy maradt bennem hiányérzet arról az évről, ami erősen 



dolgozik most bennem az idei évre való felkészülés során. Az elmúlt két hétvégén két sikeres tesztet is teljesítettünk az 

autóval, ami számomra azért is volt hasznos, mert így a nyirádi és a máriapócsi pálya vonalvezetésével is 

megbarátkoztam. A RabócsiRing nekem nagyon tetszik, sok benne az élvezetes aszfaltos rész, ezért nagyon várom már 

az év első versenyét, hogy a többiek ellen is megméressem magam.” 

 

Varga Viktor, Magyar Kupa, Opel Astra/Peugeot 206 Maxi 

„Természetesen nagyon várom már az első versenyt, és örülök, hogy egy év kihagyás után idén lehetőségem nyílik 

visszatérni a sportba. Rég volt az utolsó versenyem, de szép az utolsó emlék, hiszen a 2012-es szezonzáró futamot 

sikerült megnyernem Fuglauban. Az volt az utolsó versenyem a kihagyásom előtt. Idén egy új autóval, egy a csapat által 

épített Peugeot 206-ossal indulok a Magyar Kupában, de az első versenyen, Máriapócson még egy bérelt Opel Astrával 

állok rajthoz, mivel az új autóm még nem készült el. 1-2 verseny biztosan kell majd az elején, hogy visszarázódjak, de 

nagyon várom már a szezon kezdetét, és szeretném pontszerzéssel indítani a szezont. A csapaton nem fog múlni semmi.”   

 

Vaskó Dominik, Magyar Kupa, Opel Astra/Peugeot 206 Maxi  

„Nagyon várom a máriapócsi futamot, ami nekem hazai pálya, mert közel lakunk. Szeretnék jól menni az év első 

versenyén, de ezzel mindenki így lesz! Idén egy új Peugeot 206-ossal indulok a Magyar Kupában. A télen szerencsére 

lehetőségem volt sokat vezetni az autót, és eddig nagyon tetszik minden. Év közben is szeretnék minél több versenyen 

rajthoz állni, így a rallycross OB mellett valószínűleg az autocross OB néhány futamán is elindulok majd, persze csak 

akkor, ha ez nem megy a rallycross rovására. Télen néhány sikerélményben is részem volt, hiszen sikerült megnyernem a 

kunmadarasi kupasorozatot, illetve az FRT és a KOMI-kupa különböző versenyein is jó eredményeket értem el az új 

autóval, ezért nagyon jó érzéssel várom az év első magyar bajnoki rallycross futamát.”         

 



Bacsó Péter, Magyar Kupa,  

„A testvérem és Gábor osztálytársak voltak az általános iskolában, úgyhogy őket innen, nagyon régről ismerem. Emellett 

a benzingőz és a versenyzés szeretete is közös bennünk, úgyhogy nagyon örülök, hogy idén ennek a csapatnak a 

színeiben versenyezhetek, és lehetőséget adnak nekem a visszatérésre. A benzingőz egészen pici gyerekkoromtól kezdve 

csörgedezik az ereimben, és a raliban nagyon sok szép emléket szereztem a Ladával, úgyhogy a rallycross-ban is 

lehetőség szerint Ladával szeretnék bemutatkozni. Dolgozok rajta, hogy ez minél hamarabb megvalósuljon.”  

 

 


